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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ВРЪЗКИ С ГРАЖДАНСКОТО ОБЩЕСТВО 

ПРОТОКОЛ  № 06 

На  заседание на 07 май 2024 г. 

Днес, 07 май /вторник/ от 10.00 ч. се проведе заседание на Постоянната комисия за 

връзки с гражданското общество. Заседанието беше открито от Председателя на 

комисията г-н Николай Велчев  в 10.35 ч. При направената проверка на кворума беше 

установено, че присъстват    4  /четири/ общински съветници , поради което 

заседанието може да бъде проведено. Членовете на комисията гласуваха  дневен  ред  

както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай  Велчев- председател за 

2. 

Румен  Александров –   зам.-

председател - 

3. 

Ася Тодорова – зам.-

председател за 

4. Благовест Георгиев - 

5. Благовеста Кенарова за 

6. Марта Георгиева - 

7. Драгомир Младенов за 

  Общо гласували:  4 

  в т.ч.: 

                                  За 4 

                                Против - 

                          Въздържали  се                   - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

По т. 1 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-КЦ51-41622/22.04.24 г. в.в. с жалба на 
Силвия Йорданова 
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Г-жа Кенарова сподели, че когато се извършват строителни дейности не винаги е 
наличен контейнер за отпадъци. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати до ПК по опазване на околната среда. 

Общо гласували - 4, за – 4, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 2 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-КЦ51-44452/30.04.24 г. в.в. с жалба на 
Нели Алексиева 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати по компетентност до ПК по транспорт и пътна безопасност. 

Общо гласували - 4, за – 4, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 3 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ГР94-1648/2/26.04.24 г. в.в. с жалба на 
Владимира Емилова 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора на р-н Кремиковци.  

Общо гласували - 4, за – 4, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 4 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ГР94-1615/2/29.04.24 г. в.в. с жалба на  
Иван Петров 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати по компетентност до ПК по транспорт и пътна безопасност. 

Общо гласували - 4, за – 4, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 5 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ГР94-1453/2/10.04.24 г. в.в. с жалба на 
Иван Петров  

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема се за сведение. 

По т. 6 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ГР94-746/14/18.04.24 г. в.в. с жалба на 
Иван Петров  

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора на районната администрация и се чака отговора на комисията по 
транспорт при СО. 

Общо гласували - 4, за – 4, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 7 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ГР94-1949/3/24.04.24 г. в.в. с жалба на 
Васил Димитров 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора.  



Общо гласували - 4, за – 4, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 8 от дневния ред : Молба вх.№СОА24-ТД26-5626/16.04.24 г. от Таня Златева 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Молбата  да се изпрати до р-н Изгрев и да информират комисията спазени ли са 
правилата за конкурса. 

Общо гласували - 4, за – 4, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 9 от дневния ред : Жалба вх.№СОА24-КЦ01-34636/30.04.24 г. от Ванина Андонова 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Жалбата да се изпрати до ПК по финанси и бюджет. 

Общо гласували - 4, за – 4, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 10 от дневния ред: Заявление вх.№СОА24-ГР94-1959/10.04.24 г. от Иван Петров 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема заявлението за сведение. 

Поради  изчерпване на дневния ред , председателят на комисията закри заседанието 
в  11.15 часа. 

Протоколът е изготвен  на 09.05.2024 г. 

                                    Изготвил:                П 

 

Димана Пунчева  

старши експерт 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ПК  

НА ВГО: 

                

             П 

 

 

   Николай Велчев 

 

                                      

 

                                          ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ                                                       
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